
                   
 

 

Van: Kerkenraad Bemore+ 

 

Aan: Algemene Kerkenraad PgH 

 

 

Hilversum, 18 juni 2024 

 

Betreft: reactie van Bemore+ op het voorgenomen besluit van de AK d.d. 27 mei jl. inzake de kerkgebouwen  

 

 

Geacht college, 

 

Op 13 juni jl. heeft de vergadering van de grote kerkenraad van Bemore+ plaatsgevonden waarin uw 

voorgenomen besluit is bediscussieerd.  

 

We constateren dat er met ‘de stip op de horizon’ van het in één gebouw onderbrengen van de  

Reformatorisch-confessionele gemeenschap en de Breed-protestantse gemeenschap een stevige steen in de 

vijver is gegooid die tot veel beroering heeft geleid. Op de verrijkingsbijeenkomsten was dat duidelijk zichtbaar 

en hoorbaar. Het liet een grote betrokkenheid zien van bovengenoemde gemeenschappen.  

 

Bij de Bemore+ achterban lopen de reacties op het voorgenomen besluit ver uitéén. Enerzijds roept het 

weerstand op, anderzijds wordt het als een toekomst gericht besluit gezien met kansen en uitdagingen. 

We realiseren ons dat ieder ander besluit tot vergelijkbare reacties zou leiden. 

 

De kerkenraad steunt het voorgenomen besluit onder een aantal explicietere voorwaarden dan opgenomen  

onder het haalbaarheidsonderzoek bij punt 2d en punt 3 van het voorgenomen besluit. 

De eerste voorwaarde is dat onderstaande vier vragen allen positief kunnen worden beantwoord: 

 Kunnen de twee geloofsgemeenschappen samen gebruik maken van één gebouw gezien de 

inhoudelijke verschillen ? 

 Is de monumentale status belemmerend voor de wenselijke verbouwing ? 

 Is het technisch haalbaar om tegelijkertijd twee diensten in de Dorpskerk te houden? 

 Welk prijskaartje hangt er aan de verbouwing en hebben we er dat wel voor over? 

De eerste vraag willen wij graag verkennen met een afvaardiging van de (kleine) kerkenraden van beide 

geloofsgemeenschappen. Voor het eind van dit jaar moet er duidelijkheid zijn over deze vraag. 

Gelijktijdig kan een in te stellen commissie ‘Aanpassing Dorpskerk’ zich over vraag twee en drie buigen. 

Mocht vraag drie negatief worden beantwoord, kan deze commissie op voorhand als aanvullende opdracht 

krijgen om na te of een verbouwing voor één geloofsgemeenschap technisch wel mogelijk is. 

Vraag vier vraagt een antwoord van de commissie met betrekking tot het prijskaartje en vraagt antwoord van 

de AK of we de bedragen er wel voor over hebben. Hiervoor is nodig dat de AK visie ontwikkelt over de 

aanwending van het gehele vermogen van de PgH.  

De tweede voorwaarde is dat, ten tijde van bovenstaand proces de Regenboogkerk niet wordt verkocht. 

Mochten de vier vragen bij de eerste voorwaarde niet bevredigend worden beantwoord, dan kan dit gebouw, 

vanwege de centrale ligging, mogelijk een rol spelen als thuiskerk voor een van de geloofsgemeenschappen. 

Derde voorwaarde is dat de Morgenster als aanlandplek beschikbaar blijft. Niet alleen voor wijkgerichte 

activiteiten door de week, maar ook om op zondagmiddag erediensten te kunnen houden. Hiermee wordt 

tegemoet gekomen aan de wens om diensten te kunnen houden in een ander deel van Hilversum, minder 



massale diensten te kunnen houden en de mogelijkheid te hebben om te experimenteren met nieuwe  

viervormen. 

Vierde voorwaarde is om bij verhuur van de Regenboogkerk de mogelijkheid tot aanlandplek in de 

huurovereenkomst op te nemen. 

Vijfde voorwaarde is om er naar te streven het tijdspad zo kort als mogelijk te houden zodat reeds eerder dan 

2028 de verbouwing van de Dorpskerk gerealiseerd is en (één van) de geloofsgemeenschappen daarin kunnen 

(kan) worden ondergebracht.  

Daartoe is een daadkrachtige commissie ‘Aanpassing Dorpskerk’ nodig. Voor de samenstelling wordt 

aangeraden naar de aanwezige kennis en kunde van personen uit alle gemeenschappen van de PgH te kijken.  

Mocht bepaalde (inhoudelijke- of procesmatige) expertise niet voldoende aanwezig zijn dan verzoeken we 

middelen vrij te maken om deze extern in te huren. 

Het heeft de voorkeur dat er geen kerkenraadsleden van de gemeenschappen zitting nemen in de commissie 

om de schijn van belangenverstrengeling tussen advies en besluit te voorkomen. 

 

Daar waar de PgH-gebouwencommissie naar elkaar is toegegroeid om de stip te kunnen zetten, wensen wij dat 

de geloofsgemeenschappen er voor open staan om naar elkaar toe te groeien om er invulling aan te geven. 

Op hoop van zegen. 

 

Met hartelijke groet, 

Namens de Bemore+ kerkenraad, 

Peter den Uil, voorzitter  

 

 


